
Správa zo služobnej cesty 
primátora hlavného mesta SR Bratislavy 

na medzinárodný investičný veľtrh MIPIM 
v dňoch 8.3. – 9.3.2011 v Cannes 

 

Účastník cesty: Milan Ftáčnik, primátor 
Doprava: služobným autom na letisko+lietadlom 

8.3.  
- odchod z Bratislavy na letisko 15,00 
Let – Viedeň-Schwechat 17:25, Nice – 19:15 + zabezpečená doprava taxíkom    
do hotela 
9.3. 
- presun na letisko v Nice – 17,00  
Let – Nice 19:55, Viedeň Schwechat 21:40 
Príchod z letiska do Bratislavy 22:35 

Ubytovanie: 
  Hotel Carlton 
  Ulica La Croissete 58 

Cannes, 06400 
Hradené organizátorom. 

Program: 
  8.3.  
  Otváracia sponzorská party – v priestoroch hotela Carlton – od 19,30 
  9.3. 
  10,30 – 11,00 – bilaterálne stretnutie s primátorom Budapešti I. Tarlósom 
  11,00 – 13,00 – diskusia primátorov Mayor´s Think Tank 
  13,15 – 15,00 – oficiálny obed primátorov 
  15,00 – 15,30 – oficiálny program v stánku mesta Brna 
  15,30 – 17,00 – individuálna prehliadka veľtrhu 
 
Hlavné výsledky:  

1. Bilaterálne stretnutie s primátorom Budapešti Istvánom Tarlósom 

Predmetom rokovania s primátorom Budapešti  bola dvojstranná spolupráca a osobitne 
spolupráca pri implementácii Dunajskej stratégie.  

Závery rokovania:  

a. Nominovať zástupcu Bratislavy za Dunajskú stratégiu – zo strany Budapešti je to 
Attila Ughy, starosta 18. obvodu Budapešti 

b. Návšteva primátora Budapešti v Bratislave sa uskutoční v máji pri príležitosti 
kultúrneho podujatia organizovaného maďarským veľvyslanectvom 

c. Návšteva primátora Bratislavy v Budapešti sa uskutoční v júni  
d. Presné termíny oboch návštev dohodnú kancelárie primátorov. 
e. O návštevách informovať aj slovenského veľvyslanca v Budapešti P. Weissa. 



2. Účasť na diskusii primátorov za okrúhlym stolom Mayor´s Think Tank 

Zúčastnilo sa jej 50 primátorov, okrem iných mestá Ljubljana, Budapešť, Bratislava, 
Frankfurt, Stuttgart, Kodaň, Marseille. Hlavným sloganom podujatia bolo: Budovať mestá 
spolu: urbánne stratégie a uplatňovanie integrovaných riešení. Diskusia sa viedla v šiestich 
okrúhlych stoloch, ktorých výsledky na záver sumarizovali spravodajcovia. Konkrétne téma 
1: Konzultácie pre lepší výsledok, téma 2: Konzultácie medzi verejným a súkromným, téma 
3: Konzultácie medzi verejným a verejným, téma 4: Infraštruktúra, téma 5: inteligentné 
budovy alebo inteligentné životné prostredie – aký je ďalší krok v interakcii s urbánnym 
priestorom, téma 6: Inovácie. Diskusiu uviedol a zhrnul Greg Clark, konzultant z Veľkej 
Británie. Primátor Bratislavy diskutoval v skupine č. 3. Po skončení diskusie som oslovil 
primátora Kodane s myšlienkou spolupráce v budúcnosti (mám na neho vizitku). Oslovil som 
aj primátora Stuttgartu Dr. Wolfganga Schustera s otázkou na možnosť zapojenia Bratislavy 
do siete miest pre dopravu. Povedal, že je to možné, v júni je kongres a Bratislava na ňom 
môže byť, ak si podá prihlášku. 

Závery: 

a. Požiadať Grega Clarka o poskytnutie komparatívnych štúdií  miest a benchmarkov 
(mail je: Greg@GregClark.com). 

b. Požiadať o vstup do siete Mestá pre dopravu (preverí Tibor Schlosser) 
c. Perspektívne rozvíjať spoluprácu s Kodaňou. 

3. Oficiálny obed primátorov  

Na obede sa zúčastnili aj ďalší primátori. Sedel som za stolom s primátorom Budapešti a 1. 
zástupcom primátora Moskvy Reshinom. Tlmočil som mu pozvanie na návštevu Bratislavy, aj 
pre primátora Sobjanina. Pozvanie bolo s vďakou prijaté.  

Závery: 

a. Poslať oficiálne pozvanie pre primátora Moskvy 
b. Preveriť najbližší termín zmiešanej rusko-slovenskej komisie v Bratislave a možnú 

účasť primátora Bratislavy. 

4.  Oficiálny program v stánku mesta Brna 

Otváral ho primátor Brna Roman Onderka spolu so svojimi zástupcami a 4 partnermi. Po 
oficiálnej časti sme sa zoznámili a dohodli si stretnutie v druhej polovici mája. Témy sú 
integrovaná doprava a regionálne inovačné centrum plus ďalšie. 

Závery: 

a. Získať stratégiu mesta Brna v češtine – kontakt Dr. Ing. Marie Zezulková, vedúca 
kancelárie stratégie mesta – mail: zezulkova.marie@brno.cz. 

b. Dohodnúť termín návštevy v Brne – kontakt je vedúci zahraničných vzťahov pan 
Jeřábek.  



5.  Individuálna prehliadka výstaviska 
 
Navštívil som stánok IDOPS – spoločnosť zaoberajúca sa parkovacími domami s technoló-
giou automatického ukladania áut. Majú záujme o diskusiu s mestom. Kontakt pán Rastislav 
Rázus, mám vizitku. 

Na veľtrhu mali samostatný stánok mestá Budapešť, Praha, Brno, aj HB Reavis, Helsinki, 
Stockholm, Oresund región a Kodaň, viaceré francúzske mestá. Samostatný stan mimo 
výstaviska mali Londýn a Paríž (nebol som tam).   

Cestou na letisko som išiel s predstaviteľom GDF Suez (bývalý Gaz de France) - má záujem 
hovoriť o privatizácii BAT-ky a o účasti mesta (v Paríži ma mesto tretinu). Jeho meno je 
Wilfrid Petrie, mám vizitku. 

Na letisku som sa stretol s pánom Stříteským - chce vedieť do polovice roku o účasti na 
budúci rok. Prípravu treba začať hneď. Rakúšania mali spoločný stánok, čo výrazne znižuje 
náklady. 

Závery: 

a. Kontakt na IDOPS dať hlavnému dopravnému inžinierovi. 
b. Do mája predložiť návrh na účasť Bratislavy na MIPIM 2012 – vedúci kancelárie. 

 

Bratislava, 14.3.2011      Spracoval: Milan Ftáčnik 

 
 
 


